



Knorr-Bremse Nankou Air Supply Unit (Beijing)Co., Ltd.

Daobei, Nankou Town, Changping District, Beijing, 102202, P.R.China

Tel : +86 10 5272 6100

Fax : +86 10 69782010

克诺尔·南口供风设备（北京）有限公司

中国北京市昌平区南口镇道北 邮编：102202

电话：+86 10 5272 6100

传真：+86 10 6978 2010



By Taxi from Airport 从机场乘出租车往公司

Arriving passengers can take a taxi at the taxi station, a taxi ride from the airport to KB Nankou will cost about RMB 120 or EUR 12 and it will take about 30 minutes depending on traffic condition.

抵达北京首都机场后，从出口出来后直接前往出租车站。从机场到克诺尔（南口）合资公司大约120元人民币或12欧元，车程约30分钟（按交通情况而定）。



For Car 驾车前往公司

- > Leave Beijing in north-western direction on the Badaling expressway
- > Take exit Nr. 17, Chen Zhuang
- > Drive along the auxiliary road (the road beside expressway), then turn left and drive under the Chenzhuang Bridge, then turn directly right
- > Follow the road in the direction of north-west, around 1.5 km to the Nankou roundabout and cross it straight ahead
- > When the street splits up, keep slightly left
- > Cross the railway tracks, continue in the direction of west and after several hundred meters, the street ends at the Main Gate of CNR Beijing Nankou Locomotive & Rolling Stock Machinery Works
- > Once inside the plant, take the first left after about 300m.
- > 从北京市区开车上八达岭高速，南口位于北京市西北
- > 在八达岭高速17# 陈庄出口
- > 沿着辅路一直开、看到高速路的陈庄桥后左转、后右转
- > 继续向西开，约1.5 km，看见南口环岛后一直向西开，经过铁路道岔后，再一直开500米后（看见岔路口，别转弯）就能看见南口工厂正门/东门
- > 进入南口工厂正门后，第一个路口左转，约300米就可以看见克诺尔合资公司了

